
Möte i ”Syföreningen Ljus” - Badhuset 14 dec. 2022.  

 

1. VÄLKOMNA – Marianne Hellman välkomnade 28 medlemmar denna mulna och    

    småregniga dag.  

2. PROTOKOLL - från föregående månadsmöte fanns att läsa på borden. 

3. UNDERHÅLLNING – FÖRSLAG FÖR VÅREN: Mars – ”Symbioscentrum”,  

    Maj – ev. någon från Bohusläns museum – Marinarkeolog/ Byggnadsvårdsansvarig ?  

    Förslag på underhållning efterlystes?        

4. VÅRA ARRANGEMANG FRAMÖVER - 25/3 Våffeldagen, 6/6 Nationaldagen – fika,  

     8/7 – 9/7 Våffelkafé, 22/7 – 23/7, Våffelkafé,  19/8 Fyrens Dag (rätt dag?) 

     (Månadsmöten andra onsdagen i månaden: februari – maj och september – december.) 

5. GAMLA TV-SKÄRMEN är såld liksom och resten av de GAMLA STOLARNA. 

6. UTERAMP I METALL – kommer att beställas hos ”Niklassons”. 

7. UTSMYCKNINGEN ÖVER DÖRREN I RUMMET – den satt en gång på talarstolen i  

    Folkets Hus och är ett minne från stenhuggarepoken. Folkets hus byggdes 1902-05 och  

    byggdes om till bostadshus på 1980-talet. 

8. STENSKULPTUR AV PÅL SVENSSON I HAMNEN, ULEBERGSHAMN. 

    Tankar finns om att placera en skulptur – ”ett möbius band i diabas och 2,30 m hög” - på  

    sandplanen vid lastbryggan. Sotenäs kommun, Hunnebostrands Samhällsförening, Då&Nu  

    och Syföreningen Ljus är alla positiva till detta är. 

9. DIGITALISERINGEN – är klar och nu har vi en riktigt stor och ljusstark skärm, flera  

    högtalare i taket, ljudslinga för hörselnedsatta, mikrofon och headset.  Tack Bertil för  

    nedlagt arbete. 

 

10. FILMEN ”HITLERSTENEN” – visades efter önskemål hösten 2022. Den visades för ca  

5-6 år sedan, men kan ses igen. Nazisternas planer att bygga ”världens huvudstad Germania” 

av granit gav många arbetstillfällen i svensk stenindustri. Många stenhuggerier låg i Bohuslän 

och filmen speglar situationen här under sent 1930-tal och första halvan av 1940-talet. 

Tack Eva Andersson för lån av filmen. Någon annan medlem som har en film att låna oss? 

 

KAFFE MED DOPP, LOTTERI OCH SAMKVÄM. 

Nu med ”köpt kaffebröd”, vilket vi framöver kommer att ha på våra månadsmöten. 

Erbjuder sig någon att baka, så tackar vi för detta! 

 

 

………………………………………………………………………………………………………………………………………. 

Elisabeth Fröidh sekr                                           Marianne Hellman ordf. 

 


